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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.2.2017 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 23 marca 2017 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Przewodniczący Oleckiej Rady Seniorów – Witold Jonczys,  

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Maria Siemaszko-

Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Spotkanie z Przewodniczącym Oleckiej Rady Seniorów. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy wniesione. 

5. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.1.2017 nie wniesiono. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.1.2017 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 21 lutego 2017 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Spotkanie z Przewodniczącym Oleckiej Rady Seniorów. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poprosił Pana Witolda Jonczysa o przekazanie wniosków ze spotkania Oleckiej Rady 

Seniorów odbytego w dniu 6 marca br.  
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Przewodniczący ORS – Witold Jonczys 

stwierdził, iż wnioski ze spotkania zostały ujęte w protokole i przekazane do urzędu. 

Generalnie w siedzibie Oddziału Rejonowego Polskiego Związku Emerytów i Rencistów                  

w Olecku brakuje mebli, chodzi głównie o stoły i krzesła. Do tej pory nie otrzymał żadnej 

pomocy w tym zakresie, a na spotkania przychodzi ok. 40 osób.  

 

Komisja zgłosiła wniosek, aby zakupić 3 stoły i 30 krzeseł do siedziby Oddziału Rejonowego 

Polskiego Związku Emerytów i Rencistów w Olecku przy ul. Słowiańskiej.   

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

stwierdził, że dołoży starań, aby sprawa została załatwiona pozytywnie.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy siedziba związku jest wyposażona w naczynia. 

 

Przewodniczący ORS – Witold Jonczys 

odpowiedział, że czajnik i naczynia posiadają. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

Projekt rezolucji w sprawie protestu przeciwko budowie centrum badawczo 

- rozwojowego hodowli trzody chlewnej w miejscowości Imionki w Gminie Olecko 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zacytował zdanie z uzasadnienia projektu rezolucji: „W przedłożonym przez inwestora 

raporcie o oddziaływaniu na środowisko jest mowa o stworzeniu 9 miejsc pracy w obiekcie”. 

Zwrócił uwagę, aby zmienić brzmienie w ten sposób, by wskazać, że gmina nic nie pozyska 

w związku z realizacją inwestycji. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż do zdania została wniesiona poprawka i zapisano, że: „W przedłożonym przez 

inwestora raporcie o oddziaływaniu na środowisko jest mowa o stworzeniu tylko 9 miejsc 

pracy w obiekcie”.  

Poinformował, że po wczorajszym posiedzeniu komisji zostało wprowadzonych kilka 

poprawek do uzasadnienia projektu rezolucji uszczegóławiających dane, np.: 

„Tak duża koncentracja zwierząt w jednym miejscu stanowić będzie zagrożenie dla 

środowiska naturalnego oraz wiązała się będzie z emisją nieprzyjemnych zapachów i hałasu. 

Planowana inwestycja zlokalizowana będzie w bezpośrednim sąsiedztwie zabudowań wsi 

Imionki – ok. 800 m oraz Lipkowa – ok. 700 m, a odległość od jeziora Oleckie Wielkie to 

zaledwie 2.000 m. Planowana inwestycja budzi wiele kontrowersji wśród mieszkańców 

najbliżej położonych wsi, jak również mieszkańców Olecka oraz całej gminy.”.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zwrócił uwagę, iż dyrektor firmy zapewniał, że planuje się inwestycję z dala od siedzib 

ludzkich. Wcześniej pani kierownik Wydziału BI mówiła, iż będzie to ok. 1 km od budynków 

socjalnych. W związku z tym, że planuje się rozbudowę budynków socjalnych odległość 

może być mniejsza. Prosił, aby dokonać stosownego zapisu w uzasadnieniu do rezolucji.   
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż spotkał się z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska                            

w Olsztynie – Agatą Moździerz, z którą rozmawiał o planowanej inwestycji i jak jej zapobiec. 

RDOŚ wezwał firmę Wesstron do uzupełnienia raportu oddziaływania na środowisko 

wyznaczając określony termin na dostarczenie dokumentów. Jeśli firma nie dochowa terminu, 

procedura rozpocznie się od początku.  

Gmina zebrała informacje odnośnie terenu od Nadleśnictwa Olecko, które wskazuje, że tereny 

wokół planowanego przedsięwzięcia firmy Wesstron w ich ocenie jest przyrodniczo cenny,                 

a na okolicznych działkach są zlokalizowane drzewostany wodochronne powołane decyzją 

ministra środowiska. Ponadto na ww. działkach zlokalizowane jest stanowisko gatunku 

podlegającego ochronie, tj. bobra europejskiego, bociana czarnego, rzekotki drzewnej, łosia.                     

W bezpośrednim sąsiedztwie przedmiotowego terenu przebiega projektowany ciąg pieszo-

rowerowy. Wszystkie te informacje łącznie z mapą zostały dostarczone do RDOŚ. Prosił 

również, aby dyrekcja zastanowiła się nad podjęciem rocznego monitorowania przyrody na 

tym obszarze.  

Jeśli firma uzupełni raport o odziaływaniu na środowisko w określonym terminie wszystko 

zostanie wyłożone do publicznego wglądu. Jeśli uzgodnienia RDOŚ będą negatywne, 

Burmistrz nie wyda pozytywnej decyzji środowiskowej. Ponadto po podjęciu uchwały                     

w sprawie przystąpienia do sporządzenia mpzp obszaru „Imionki I” procedura zostanie 

wstrzymana.  

Gmina zastanawia się także nad zleceniem ekspertyzy oddziaływania gnojowicy na wodę, 

gdyż na tym terenie jest wysoki poziom wód. 

Uzgodniono także z właścicielami firmy Wesstron zorganizowanie spotkania z mieszkańcami 

gminy w formie rozprawy administracyjnej, które jest planowane na 5 kwietnia br. godz. 

16:00 w urzędzie, aby każdy mógł się wypowiedzieć w tej sprawie i zadać pytania. Ponadto 

trwa zbieranie podpisów pod protestem. 

Oznajmił, że wczoraj dyrektor RDOŚ poinformowała, iż na terenie naszego województwa jest 

duże zainteresowanie budową obiektów związanych z hodowlą wielkotowarową trzody 

chlewnej.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zaznaczyła, iż patrząc pod kątem geologicznym, może okazać się, iż gnojowica przesiąknie 

ziemię i dostanie się do jeziora.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że gnojowica nie nadaje się do produkcji biogazu. W tej sprawie postara się 

rozmawiać z ekspertem, gdyż niepokoi go fakt składowania odpadów z biogazowni jako 

produktu ubocznego, bo firma posiada tylko 4,5 ha gruntu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

stwierdził, iż z tego co słyszał, przez pierwsze dwa lata urządzenia i filtry działają dobrze                      

i odoru nie czuć, po tym okresie zaczynają się problemy.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

zaznaczył, że przepisy o ochronie środowiska są tak nieprecyzyjne, że nie regulują  

uciążliwości odoru.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt rezolucji w sprawie protestu przeciwko budowie 

centrum badawczo – rozwojowego hodowli trzody chlewnej w miejscowości Imionki 
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w Gminie Olecko uznając iż wstrzyma się z decyzją do czasu sesji i przedłożenia ostatecznej 

wersji projektu rezolucji.  

 

 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż radny Maciej Juchniewicz złożył rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Olecku z dniem 1 marca br. nie podając powodu.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej                  

w Olecku. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w Olecku; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w związku ze złożoną rezygnacją zachodzi konieczność wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady w głosowaniu tajnym.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Olecku. 

 

 

c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego 

planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 

2017; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż zmienia się termin realizacji tematu pt.: „Stan przygotowań do reformy oświaty 

w Gminie Olecko. Nowa sieć szkół Gminy Olecko” z marca na czerwiec.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego 

realizacji w roku 2017. 

 

 

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2017; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że zmienia się termin realizacji tematu pt.: „Sposób i efektywność 

wykorzystania osób skazanych w ramach wykonywania nieodpłatnej kontrolowanej pracy na 

cele społeczne oraz pracy społecznie użytecznej orzeczonej w zamian nieściągalnej grzywny” 

z marca na wrzesień.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2017. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku; 
 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 

wyjaśniła, że konieczność zmiany statutu wynika z wejścia w życie od 1 stycznia 2017 r. 

ustawy o wsparciu kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”. Ustawa jest powiązana ze 

świadczeniami rodzinnymi, a będzie ją realizował MOPS, stąd konieczność zmiany statutu. 

Komisja Statutowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że miesiąc temu Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie projektu sieci szkół, 

która podlegała zaopiniowaniu związków zawodowych zrzeszających nauczycieli, jak też 

kuratorium oświaty i ZNP. Generalnie opinie są pozytywne, natomiast opinia kuratorium jest 

warunkowa. Kurator pozytywnie opiniuje uchwałę pod warunkiem wprowadzenia 

następujących zmian:  

1) miejsce realizacji obowiązku szkolnego od klasy IV do klasy VIII przez uczniów klasy 

III Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku zamieszkałych                

w Łęgowie w tejże szkole, a nie w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich, 

2) miejsce realizacji obowiązku szkolnego przez uczniów klasy VI Szkoły Podstawowej 

Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku zamieszkałych w Łęgowie od klasy VII do 

klasy VIII w tejże szkole, a nie w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich, 

3) miejsce realizacji obowiązku szkolnego przez uczniów klasy VI Szkoły Podstawowej 

Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku oraz Szkoły Podstawowej Nr 3 im. Jana 

Pawła II w Olecku zamieszkałych w obwodzie Szkoły Podstawowej Nr 2 im. 

Mikołaja Kopernika w Olecku od klasy VII do klasy VIII w Szkole Podstawowej Nr 2 

im. Mikołaja Kopernika w Olecku, a nie od klasy VI do VIII, 

4) wykreślenia z planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Olecko Szkoły Podstawowej dla Dorosłych w Olecku ul. Plac Zamkowy 2                 

19-400 Olecko,  
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5) Gimnazjum w Kijewie przekształcić w ośmioletnią szkołę podstawową w Kijewie,                   

o której mowa w art. 18 ust. W pkt 1 ustawy prawo oświatowe oraz ustalić plan sieci 

publicznej ośmioletniej Szkoły Podstawowej w Kijewie od 1 września 2019 r.                           

i granice obwodu.    

W dniu 21 marca br. wpłynęło sprostowanie omyłki wydanej opinii i punkt 5) otrzymuje 

brzmienie: 

„5) Gimnazjum w Kijewie przekształcić w ośmioletnią szkołę podstawową w Kijewie,                        

o której mowa w art. 18 ust. 1 pkt 1 ustawy Prawo oświatowe oraz ująć w planie sieci 

publiczną ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kijewie od 1 września 2017 r. i określić granice 

jej obwodu”. 

W jego ocenie i radcy prawnego obsługującego urząd kuratorium nie miało prawa zmienić 

wydanej decyzji, jeśli nie zaszła jakakolwiek zmiana w prawie. Opinia kuratorium jest 

wiążąca dla gminy i kuratora. Interpretacja Ministerstwa Edukacji Narodowej w tej kwestii 

jest jasna – raz wydana opinia nie może być zmieniona. W związku z powyższym gmina 

wystąpiła na piśmie o wyjaśnienia i zapytał, która opinia jest wiążąca.    

Podczas wczorajszej rozmowy dyrektor Wydziału Administracyjno-Prawnego Kuratorium 

Oświaty Panią Mirosławą Grallą-Kaperzyńską poinformowała, iż kurator wskazał, że którą 

opinię przyjmie Rada, ta będzie dobra.  

Dziś wpłynęło pismo, iż gimnazjum należy przekształcić w ośmioletnią szkołę podstawową 

od 1 września 2017 r. 

W związku z powyższym od 1 września br. w Kijewie będą funkcjonowały dwie klasy III                     

i jedna klasa II gimnazjum. Natomiast w przeprowadzonym naborze do klasy pierwszej 

przewiduje się 6 uczniów. W kolejnym roku szkolnym będzie jedna klasa gimnazjalna (19 

uczniów), klasa II – sześcioosobowa, klasa I – czteroosobowa. Natomiast po wygaszeniu 

gimnazjum klasa III będzie liczyć 6 uczniów, II klasa – 4 uczniów i III klasa – 6 uczniów. 

Zatem szkoła będzie liczyć 16 uczniów.     

W kolejnym roku dojdzie 5 uczniów, a w trzech następnych latach w ogóle nie będzie naboru. 

Ponadto w przyszłym roku szkolnym możliwe, że trzeba będzie zwolnić nauczycieli.  

Prosił o uwzględnienie autopoprawek do projektu uchwały polegających na: 

 w §1  pkt 3 skreśla się wyraz „projekt”, 

 w załączniku Nr 2 winno być Gimnazjum z Oddziałami Integracyjnymi w Kijewie, 

 pozostałe zapisy zmieniono zgodnie z opinią kuratora. 

Zaznaczył, iż do 3 km gmina nie ma obowiązku zapewnić dowozu uczniów. 

 

Członek komisji – Robert Smyk 

upewnił się, czy nadal będzie prowadzony dowóz uczniów do SP Nr 1. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

potwierdził, iż dowóz będzie nadal prowadzony. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, dlaczego kuratorium wskazało zmienić obwód uczniom z Łęgowa. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że gmina przeniosła miejscowość Łęgowo do innego obwodu szkolnego. Natomiast 

kurator wskazał, aby dzieci kontynuowały naukę w szkole, gdzie rozpoczęły.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, jak wyglądałaby sytuacja, gdyby nie dokonano stosownej zmiany odnośnie Kijewa,              

a decyzja kuratora byłaby negatywna. 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż zgodnie z ustawą wszystkie szkoły podstawowe przekształcą się                                

w ośmioletnie szkoły podstawowe, zespoły szkół przekształca się w ośmioletnie szkoły 

podstawowe, a gimnazja zostałyby wygaszone. W tych szkołach byłyby tylko klasy II i III, 

nie zostałby przeprowadzony nabór, zaś w SP Nr 3 byłyby dwie zmiany.    

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 6 głosach za pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 

przyjmując wariant ujęcia w planie sieci publicznej ośmioletniej Szkoły Podstawowej                       

w Kijewie od 1 września 2017 r.  

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

„Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Olecko”; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że zmiany zostały wprowadzone po konsultacjach z nauczycielami 

wychowania fizycznego i przedstawicielami organizacji pozarządowych. Zmiany dotyczą 

doprecyzowania zapisów (kryteriów) przyznawania stypendiów za wybitne osiągniecia                      

w dziedzinie sportu, kultury i sztuki. Ponadto proponuje się zmianę przyznawania stypendiów                         

do 30 października danego roku. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

odnośnie stypendium w dziedzinie sportu zapytał, czy przez właściwy związek sportowy 

rozumie się także szkolny klub sportowy.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odczytał fragment projektu uchwały dotyczący stypendium w dziedzinie sportu i potwierdził, 

że szkolny związek sportowy jest właściwy. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przyjęcia „Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

zamieszkałych na terenie Gminy Olecko”. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Olecko; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż program jest przyjmowany co roku do końca marca. W celu zapewnienia miejsca 

dla zaniedbanych zwierząt gospodarskich wskazuje się Gospodarstwo Rolne w Łęgowie,  

bezdomne zwierzęta będą trafiać do schroniska w Bystrym koło Giżycka, nadal przewiduje 

się elektroniczną identyfikację (chipowanie) psów oraz kastrację i sterylizację psów i kotów.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko. 

 

 

i) projekt uchwały w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko 

spraw z zakresu administracji rządowej dotyczącej utrzymania grobów 

i cmentarzy wojennych; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w drodze zadania zleconego gmina utrzymuje groby i cmentarze wojenne              

(3 na terenie gminy). W 2017 r. Wojewoda przeznaczył na ten cel 6.500 zł. Konieczne jest 

podjęcie uchwały w tym zakresie. 

 

Pytań, ani uwag do  projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                 

w sprawie przejęcia do realizacji przez Gminę Olecko spraw z zakresu administracji 

rządowej dotyczącej utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania 

dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Olecku; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że nie zakłada się podwyżki stawek za zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie 

ścieków. Spółka funkcjonuje dobrze, za 2016 r. zanotowała minimalną stratę. W przyszłym 

roku skończy spłacać kredyty, dużo inwestuje i pozyskuje środki zewnętrzne. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                

w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów        

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”;  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż projekt uchwały jest uchwałą intencyjną pozwalającą na rozpoczęcie procedury 

planistycznej związanej z przygotowaniem projektu planu miejscowego. Projekt uchwały 

dotyczy terenu miejscowości Imionki, obręb geodezyjny Możne. Plan obejmuje teren 

planowanej inwestycji (centrum badawczo-rozwojowe hodowli trzody chlewnej) firmy 

Wesstron Sp. z o.o. oraz tereny określone w „Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i Gminy Olecko” jako grunty rolne, tereny 
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niezabudowane, łąki i pastwiska. Obszar stanowi 110 ha i w większości jest własnością firmy 

Leaspol Agro, 4,5 ha należy do firmy Wesstron.        

Przez przedmiotowy teren przebiega projektowany ciąg pieszo-rowerowy. Lokalizacja tego 

szlaku została zawarta w dokumencie koncepcyjnym Gminy Olecko tj. „Zintegrowanej 

koncepcji budowy tras rowerowych w granicach administracyjnych Gminy Olecko” oraz 

dokumencie „Pro EGO 2014-2020” tj. samorządów terytorialnych w celu zmiany społeczno-

gospodarczej i integracji obszaru funkcjonalnego Subregionu EGO położonego we 

wschodniej części województwa warmińsko-mazurskiego” jako część „Subregionalnego 

szlaku rowerowego EGO” o łącznej długości 270 km. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, jak gmina może zabezpieczyć wstrzymanie budowy chlewni w uchwale intencyjnej. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że zgodnie z zapisami przeniesionymi ze studium nie będzie możliwości 

zabudowy, gdyż są to tereny łąk i pastwisk. Gmina będzie procedować plan z zakazem 

zabudowy. Podczas trwania procedury właściciele nieruchomości będą mogli składać wnioski 

i uwagi do planu. Kiedy w projekcie planu zostanie wpisany zakaz zabudowy na omawianych 

terenach firma będzie mogła zgłosić uwagę do planu, która może przez Burmistrza być 

uwzględniona lub nie. Następnie uwagi będą podlegały rozpatrzeniu przez Radę Miejską                    

i wówczas dopiero będzie uchwalany plan. Jest to jedyne narzędzie, aby zablokować 

inwestycję i zawiesić postępowanie w sprawie warunków zabudowy na 9 miesięcy.  

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zapytał, czy zakaz zabudowy będzie dotyczył tylko chlewni, czy ogólnie. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż teraz trudno powiedzieć, bo zapisy studium dotyczą ogólnie terenów łąk                   

i pastwisk. Okaże się to w trakcie procedury planistycznej, bo będą składane wnioski do 

projektu planu, który z kolei będzie opiniowany przez właściwe organy.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy wcześniejsze złożenie wniosku przez firmę Wesstron wpłynie na procedurę 

planistyczną. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że procedura środowiskowa toczy się w odrębnym postępowaniu. Jeśli firma 

uzyska decyzję środowiskową i złoży wniosek o wydanie warunków zabudowy, 

postępowanie zostanie zawieszone ze względu na procedowany plan. 

 

Członek komisji – Marian Prusko 

zapytał, czy gmina Wieliczki robi coś w tej sprawie. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż odnośnie projektu planu z gminy Wieliczki nic nie wpłynęło.  

Poinformowała, że na wczorajszym posiedzeniu komisji poruszono kwestię zwiększenia 

terenu objętego planem. Nie wie, jaką ostatecznie Burmistrz podejmie decyzję, ale projekt 

planu obejmuje tereny, na które ewentualnie firma może się przenieść. W sąsiedztwie są 

grunty Lasów Państwowych oraz grunty Agencji Nieruchomości Rolnych, których nie ma 

konieczności obejmowania planem. Do tej pory nie ma tam żadnej zabudowy, najbliższe 

siedlisko znajduje się ok. 700 m.  
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Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, w jakiej odległości znajdują się kontenery socjalne. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że odległość wynosi 1-1,5 km.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Imionki I”. 
 

 

l) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż projekt uchwały dotyczy sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenów istniejącej fermy trzody chlewnej. Firma uzyskała już decyzję 

środowiskową na rozbudowę obiektu na dodatkowe 2.000 sztuk świń i złożyła wniosek                         

o warunki zabudowy. Zgodnie z ustawą procedura jest prowadzona, ale w związku z tym, iż 

zostanie podjęta uchwała intencyjna, procedura będzie zawieszona na okres 9 miesięcy. 

Obecnie procedura jest na etapie składania opinii odpowiednich organów. Zarząd Melioracji                     

i Gospodarki Wodnej Oddział Rejonowy w Gołdapi wydał pozytywną opinię.   

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, ile w tej chwili jest sztuk trzody chlewnej na fermie.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że ok. 4.000 szt. Wniosek dotyczy rozbudowy fermy o dwie chlewnie na 

2.000 szt. świń.  

Jeśli w wyniku uchwalenia planu spadnie wartość nieruchomości, to właściciel może 

dochodzić odszkodowania od gminy. W tym, przypadku jest inna sytuacja, niż przy 

Imionkach, bo ferma już funkcjonuje.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej. 
 

 

m) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Dobki; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, że w trakcie procedowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Dobki, na podstawie uchwały nr ORN.0007.49.2016 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 23 czerwca 2016 r., wpłynął wniosek o zwiększenie obszaru 
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objęcia planem w kierunku południowym. W związku z tym, iż był to początkowy etap 

procedury, zapadła decyzja, aby zwiększyć obszar objęty planem.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy wnioskodawca określił przeznaczenie terenu.  

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż teren objęty wnioskiem stanowią użytki rolne oraz nieużytki. W trakcie 

procedury wnioskodawca złoży wniosek, na co będzie chciał przeznaczyć teren. Chodzi o to, 

aby wszystkie nieruchomości właściciela były objęte planem.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy gdyby były jakieś wątpliwości, to procedurę można zablokować. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że Rada Miejska ma „ostatnie słowo” w momencie składania uwag do planu, które 

rozpatruje.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Dobki. 
 

 

n) projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w Olecku przy ul. Gołdapskiej; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, że w dniu 29 kwietnia 2016 roku, podjęła uchwałę Nr ORN.0007.27.2016                         

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w Olecku przy ul. Gołdapskiej. Teren obejmuje 

nieruchomość jednego właściciela, który wnioskował o zmianę planu ze względu na 

planowaną rozbudowę istniejącego obiektu usługowego. Plan umożliwia rozbudowę zakładu, 

zaś zmiana dotyczy tego, iż zmieniła się kategoria drogi z krajowej na powiatową i jest 

możliwość przesunięcia linii zabudowy bliżej drogi. Wnioskodawca chce powiększyć obiekt 

o część biurowo-administracyjną oraz zwiększyć zatrudnienie. 

Do projektu planu nie wpłynęły żadne uwagi, nie przewiduje się także zadań własnych 

gminy.  Wszystkie koszty związane z realizacją inwestycji poniesie właściciel terenu. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w Olecku 

przy ul. Gołdapskiej. 
 

 

o) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017-2024; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że dokonuje się zmian ze względu na zwiększenie dochodów ogółem                         

o 1.501.695 zł, w tym dochody bieżące zwiększa się o 1.384.976 zł – zmiany dotacji 

celowych z budżetu państwa, subwencji ogólnej części oświatowej, udziałów w podatku 

dochodowym od osób fizycznych, dotacji z programu POWER, a dochody majątkowe 

zwiększa się o 116.719 zł z tytułu wsparcia ze środków Funduszu Dopłat na tworzenie lokali 

socjalnych (dofinansowanie z Banku Gospodarstwa Krajowego na modernizację budynku 

socjalnego w Dąbrowskich). 

Zwiększa się wydatki ogółem o 2.194.280 zł, w tym bieżące zwiększa się o 1.642.691 zł                      

a majątkowe zwiększa się o 551.589 zł na zadania i dotacje inwestycyjne.  

Zmniejsza się nadwyżkę budżetu gminy o 692.585 zł, wprowadzając w tej samej wysokości 

po stronie przychodów wolne środki jako nadwyżkę środków pieniężnych w roku bieżącym.    

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 
 

 

p) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż ogółem dochody zmniejsza się o 511.3410 zł. Omówił zmiany w planie 

dochodów: 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, wprowadza się plan dotacji w wysokości 

116.719 zł na podstawie umowy zawartej z Bankiem Gospodarstwa Krajowego                    

w Warszawie o udzielenie finansowego wsparcia ze środków Funduszu Dopłat na 

tworzenie lokali socjalnych (Dąbrowskie 6); 

 w dz. 710 – Działalność usługowa, wprowadza się plan dotacji w wysokości 56.322 zł 

na podstawie umowy z Fundacją Inicjatyw Menadżerskich w Lublinie o powierzenie 

grantu w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 na 

przeprowadzenie konsultacji społecznych przy sporządzaniu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku (obręb Olecko 1); 

 w dz. 756, rozdz. 75621 – Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu 

państwa – zmniejsza się plan o 5.385 zł z tytułu wpływów z podatku dochodowego od 

osób fizycznych na podstawie informacji otrzymanej od Ministra Rozwoju                              

i Finansów; 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, w związku z otrzymaną od Ministra Rozwoju                                 

i Finansów decyzją zmniejsza się plan części oświatowej subwencji ogólnej                               

o 372.594 zł; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie zmniejsza się o 306.402 zł plan dochodów z tytułu 

dotacji celowych otrzymanych z budżetu państwa na realizację zadań wychowania 

przedszkolnego w związku ze zmianami w przepisach dotyczącymi sześciolatków 

pozostającymi w wychowaniu przedszkolnym. 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 rozwiązaną rezerwę celową na realizację inicjatyw lokalnych w kwocie 47.570,00 zł, 

przeznacza się na nowe zadania inwestycyjne w rozdz. 80101 § 6050, w tym: 

a) na realizację inicjatywy lokalnej „Plac zabaw przy szkole w Judzikach – 

Kraina bezpiecznej zabawy” – 12.600,00 zł, 

b) na realizację inicjatywy lokalnej „Plac zabaw przy Szkole Podstawowej Nr 1       

w Olecku” w wysokości 34.970,00 zł; 
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 w dz. 010 – Rolnictwo i łowiectwo, zmniejsza się plan wydatków o 2.500 zł w wyniku 

zmiany (rezygnacji) z realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Możne: 

organizacja dożynek wiejskich; 

 w dz. 600 – Transport i łączność, dokonuje się zmian w rozdz. 60016 – drogi 

publiczne gminne: 

a) wprowadza się zadanie inwestycyjne „Przebudowa drogi w Możnych”                           

z planem w wysokości 18.523 zł z przeznaczeniem na koszty podziałów 

geodezyjnych w wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia z Funduszu 

Sołeckiego Możne, w tym 6.000 zł dodatkowy wkład własny Gminy, 

b) wprowadza się zadanie inwestycyjne „Budowa drogi w Gordejkach Małych”                  

z planem w wysokości 3.600 zł z przeznaczeniem na koszty podziałów 

geodezyjnych w wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia z Funduszu 

Sołeckiego Gordejki; 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70004 – zwiększa się plan                                  

o 166.719 zł, w tym zmniejszając na wydatkach bieżących o 80.000 zł a zwiększając 

na zadanie inwestycyjne „modernizacja lokali i budynków komunalnych” o 246.719 zł 

z przeznaczeniem na modernizację źródeł ciepła w lokalach komunalnych, 

modernizację lokalu przy ul. Armii Krajowej 12 oraz modernizację budynku 

Dąbrowskie 6, gdzie powstaną 2 lokale socjalne z dofinansowaniem z Funduszu 

Dopłat w wysokości 116.719 zł; 

 w dz. 710 – Działalność usługowa, dokonuje się zmian: 

a) w rozdz. 71004 – Plany zagospodarowania przestrzennego wprowadza się do 

realizacji projekt „Partycypacja w planowaniu przestrzennym” z planem                     

w wysokości 56.322 zł ze środków Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014-2020 z przeznaczeniem na przeprowadzenie konsultacji 

społecznych w ramach I etapu procesu sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko, 

b) w rozdz. 71035 – Cmentarze, wprowadza się zadanie inwestycyjne „Budowa 

oświetlenia na cmentarzu komunalnym II” (przy alejce między ul. Gołdapską               

a cmentarzem, za Biedronką) z planem w wysokości 40.000 zł; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, dokonuje się zmian: 

a) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 678.996 zł w związku ze 

zmniejszoną subwencją oświatową,  

b) zwiększa się plan wydatków w Szkole Podstawowej w Gąskach o kwotę 

206.000 zł w rozdz. 80101§4270 z przeznaczeniem na remont dachu na 

budynku wielofunkcyjnym; 

 w dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, przenosi się plan wydatków                    

w wysokości 29.033 zł, dotyczący stypendiów, z rozdz. 85415 – Pomoc materialna dla 

uczniów o charakterze socjalnym, do rozdz. 85416 – Pomoc materialna dla uczniów                

o charakterze motywacyjnym; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się zmian                    

w rozdz. 90015 – Oświetlenie: 

a) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 1.811 zł w wyniku zmiany do 

realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Gordejki (niższe koszty 

remontu oświetlenia), 

b) wprowadza się nowe zadania inwestycyjne: 

 „Budowa oświetlenia ulicznego Aleje Lipowe” z planem 123.100 zł na 

projekt i realizację zadania. Zakład Energetyczny w Ełku będzie 

przebudowywał linię komunalną, stąd przy okazji tych prac planuje się 

wykonanie zadania przez gminę, 

 „Budowa oświetlenia ul. Warmińska i Cisowa” z planem 5.000 zł na 

wykonanie projektu, 
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 „Budowa oświetlenia ul. Wiśniowa i Łąkowa” z planem 7.000 zł na 

wykonanie projektu, 

 „Budowa oświetlenia w Babkach Oleckich” z planem 9.000 zł na 

wykonanie projektu; 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

a) zaplanowaną dotację podmiotową dla Regionalnego Ośrodka Kultury                           

w Olecku Mazury Garbate przenosi się z bieżącej podmiotowej na celową 

inwestycyjną w wysokości 8.000 zł z przeznaczeniem na zakup instrumentu 

muzycznego (waltorni podwójnej) dla Miejskiej Orkiestry Dętej, 

b) zmniejsza się plan wydatków bieżących o 1.789 zł w wyniku zmiany do 

realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Gordejki (rezygnacja                                    

z zakupu materiałów budowlanych), 

c) zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych o 10.023 zł w wyniku zmiany 

(rezygnacji) z realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Możne: 

rozbudowa altany, 

d) zwiększa się plan na zadanie inwestycyjnym z FS pn. „Zagospodarowanie 

terenu plaży wiejskiej w Sedrankach” o 2.100 zł z przeznaczeniem na 

wyposażenie wiaty, 

e) wprowadza się nowe zadania inwestycyjne: „Budowa amfiteatru w Olecku”                                   

z planem 51.000 zł z przeznaczeniem na sporządzenie projektu budowlanego. 

Planuje się budowę w miejscu obecnego amfiteatru. Gmina porozumiała się                  

z Rejonem Wileńskim w sprawie wspólnego aplikowania o środki z Programu 

Interreg V-A Litwa-Polska. Można pozyskać dofinansowanie do 85% kosztów 

inwestycji. Nabór wniosków odbędzie się najprawdopodobniej w czerwcu, 

jeden beneficjent nie może się ubiegać o więcej niż 2 mln zł;  

 w dz. 926 – Kultura fizyczna, w planie finansowym Miejskiego Ośrodka Sportu                          

i Rekreacji w Olecku zwiększa się plan wydatków bieżących o 188.000 zł w związku 

z korektą prewspółczynnika podatku VAT za 2016 rok oraz zmniejszonym na bieżący 

rok w stosunku do planowanego (z 98 % na 23 %); 

 po stronie przychodów wprowadza się plan wolnych środków jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń 

wyemitowanych papierów wartościowych i kredytów z lat ubiegłych w wysokości 

692.585 zł. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok. 
 

Na tym punkt zakończono. 

 

  

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że sprawy wniesione wpłynęły drogą elektroniczną. 

 

Członkowie komisji nie zgłaszali uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

 

      Małgorzata Adameit                                          Leszek Olszewski 


